
Informaatioverkostojen   kilta   Athene   ry,   Y-tunnus:   1971299-9    

Hallituksen   kokous   3/2021     

Aika:   29.1.2021,   klo   14:15     

Paikka:   Zoom   (etäkokous)     

Paikalla:     

Hallitus   

Aarne   Talvela   (PJ)     

Alli   Kolho   (Sihteeri)     

Elina   Ståhlberg   

Anna   Nikander     

Alessa   Aila     

Nuutti   Arvilommi   

Valtteri   Luodemäki     

Ulrica   Bladh   

Iida   Saaristomaa   

Marianna   Malkamäki   

Mea   Pousar   

  

Muut   läsnäolijat:   

Nestori   Lautanala    (poistui   kohdassa   6)   

Ken   Riippa    (poistui   kohdassa   6)   

Oliver   Mulari    (saapui   kohdassa   8.3,   poistui   kohdassa   12.2.)   

Sini   Hölsä    (saapui   kohdassa   12.2,   poistui   kohdassa   10.4)   

Antti   Kari-Koskinen    (saapui   kohdassa   12.2,   poistui   kohdassa   10.4)   

1.   Kokouksen   avaus     

Kokous   avattiin   ajassa   14.16.   

2.   Kokouksen   laillisuus   ja   päätösvaltaisuus     

Todettiin   kokous   lailliseksi   ja   päätösvaltaiseksi.     

  
3.   Pöytäkirjantarkastajien   valinta     

Valittiin   pöytäkirjantarkastajiksi   Mea   Pousar      ja   Valtteri   Luodemäki.    
  

4.   Kokouksen   työjärjestyksen   hyväksyminen   
Kokouksen   työjärjestys   hyväksyttiin   seuraavin   muutoksin:   
-   Lisättiin   kohta   10.3   Vuosijuhlat     
-   Lisättiin   kohta   12.2   KV-opiskelijoiden   edunvalvonta   

  
  



5.   Ilmoitusasiat     
 Infon   COO:t   esittäytyvät   kokouksen   alussa.   

  
6.   Mitä   kuuluu?   -kierros   

Alessa:    Kuuluu   hyvää.   Tilinpäätös   rullaa.   Nauttii   ResQ:n   kautta   hankitusta   bagelista.     
Iida:   “ Öö,   no,   hmm.”   Ei   tiedä.   
Mea:     Ihan   jännittävää :   päivittää   Athenen   Instagram-storya   tänään,   mikä   on   ollut   hauskaa.   
Anna:    Ihan   hyvää,   ollut   tapaamisissa,   syö   täffän   erittäin   hyvää   lohta.   
Marianna:    Kova   koulustressi   päällä   ja   väsyttää.   Eka   avantouintikerta   takana   -   kokemus   oli   
huikea.   Viikon   kohokohta   oli   Among   Us   -sessio.   
Elina:    Hyvää.   Ollut   kiireinen   viikko.   Ostanut   paljon   kasveja.   
Nuutti:     ± 0,   vähän   väsyttää,   mutta   hyvät   fiilikset.   Harmittelee,   ettei   pääse   pulkkamäkeen.   
Ulrica:    Matikka   ärsyttää   ja   Instagram   on   toiminut   hyvänä   pakokeinona   sille.   Muuten   kuuluu   
hyvää.   
Valtteri:    Ihan   hyvää,   perjantaifiilis   päällä.   Vaihtohakemukset   tuottavat   päänvaivaa.   
Alli:    Lähetellyt   työhakemuksia.   Osti   AirPodsit   ja   nukahti   viime   yönä   ne   korvillaan.   Herätessään   
pelkäsi   nielleensä   ne   unissaan,   mutta   kuulokkeet   löytyivät   lopulta   sängyn   uumenista.   
Nestori:    Hyvää.   Tehnyt   pääasiassa   kouluhommia.     
Ken:    Ihan   hyvää.   Tehnyt   Infon   COO-hommia.   Huomasi   mätsäävänsä   kuulokkeiden   osalta   
Nestorin   kanssa.     
Aarne:    Ihan   hyvää.   On   siivonnut   tänään   huolella,   ja   nyt   kelpaa   olla   siistissä   kodissa.   

  
 Nestori   Lautanala   ja   Ken   Riippa   poistuivat   14:35.   

  
7.   Hyväksyttävät   laskut   

-   
  

8.   Talous-   ja   hallintoasiat   
1. Toimintasuunnitelman   ja   budjetin   edistyminen   

Toimintasuunnitelma   edistyy.   Puuttuvien   osuuksien   DL   pe   5.2   klo   14.   
  

Budjetti   edistyy.   
  

2. Vuosikokous   
Vuosikokouksen   suunnittelu   edistyy    ja   mahdollisia   ajankohtia   on   kaksi.   Kokoukselle   on   
rekrytoitu   puheenjohtaja   ja   sihteeri.   

  
3. Muut   asiat   

Jatkokauden   marathoonarit   ovat   pyytäneet   perehdytyslounaalle   budjettia.    Perehdytyslounaat   
tuli   järjestää   ennen    vuodenvaihdetta,   joten   pyyntö   hylätään.     

  
Ulrica   tapasi   Prodekon   rahastonhoitajaa   ja   sai   muutosehdotuksia   rahastointiprojektiin.   
Projektiryhmän   voisi   perustaa   pian,   jotta   tarvittavat   hyväksynnät   projektin   käynnistämistä   
varten   saadaan   jo   vuosikokouksessa.   

  
Ulrica   Bladhin   muuttaminen   Ålandsbankenin   BusinessLine-yhteyshenkilöksi   etenee   



muutaman   mutkan   kautta.   
  

Oliver   Mulari   saapui   14:46.   
  

9.   Tiedotusasiat   
1. Sosiaalinen   media   

Athenen   kuukausikoostekampanja   on   alkamassa.   Somettajat   ovat   toivoneet   Athenen   
Instagram-syötteen   suunnittelua   ja   yhteiskoordinointia   varten   työkalua.   

  
2. Muut   asiat   

Muut   tiedotusasiat   rullaavat.   
  

Siirryttiin   kohtaan   12.2   
  

10.   Tapahtumat     
1.       Killanvaihto   

Killanvaihdon   ohjelman   suunnittelua   varten   perustetaan   työryhmä,   jonka   kokoontumiselle   
Valtteri   doodlaa   ajankohdat.   

  
          2.      Athene   x   Prodeko   MEGASKABA   

Alkaa   helmikuun   alussa.   Mean   arvion   mukaan   prodekolaiset   vaikuttavat   erittäin   
kilpailuhenkisiltä.     

  
3. Vuosijuhlat   

Vuosijuhlatirehtöörit   esittelivät   vuosijuhlien   2021   suunnitelmaa.   Vuosijuhlien   alustava   
päivämäärä   on   valittu   ja   eri   pääjuhlapaikkavaihtoehtoja   selvitelty.   Tilaisuus   pyritään   
järjestämään   lähitoteutuksena,   jos   epidemiatilanne   niin   sallii.   

  
4. Muut   asiat   

Retkitoimikunta   esitteli   kehittelemäänsä   sunnuntaikävelykonseptia.   
  

Sini   Hölsä   ja   Antti   Kari-Koskinen   poistuivat   15:30.   
  

Keskusteltiin   tapahtumien   turvallisesta   järjestämisestä   korona-aikana.   Luodaan   
toimihenkilöille   yhtenäinen   ohjeistus   kevään   tapahtumien   järjestämisestä.   Laaditaan   ohjeistus   
myöhemmin   sovittuna   ajankohtana.     

  
Siirryttiin   kokoustauolle   15:50.   
Palattiin   tauolta   15:55.   

  
IE   järjesti   Zoom-ideointisession   pikku-IE:n   kanssa,   jossa   he   kehittivät   
etätapahtumakonsepteja.   

  
11.   Yhteisö   

1. Ystävänpäiväkortti   
Mea   tutkii   ystävänpäiväkorttien   painotalon   valintaa   ja   digiversion   toteutusmahdollisuuksia.   



Järjestetään   yhteystietolistan   päivittämistä   varten   sessio,   jonka   ajankohdan   Mea   doodlaa.   
  

2. Toimihenkilöt   ja   toimikunnat   
Toimihenkilöchat   on   ottanut   tuulta   alleen   ja   siellä   on   hyvä   lörs   käynnissä.   

  
3. Muut   asiat   

Kemistikilta   on   pyytänyt   Athenelta   tervehdystä   vuosijuhliinsa.   Elina   ja   Mea   toteuttavat   
tervehdyksen.     

  
Siirryttiin   kohtaan   13   

  
12.   KV-asiat     

1. KV-sektorin   ajankohtaiset   asiat   
Alessa   on   sopinut   tapaamisen   Aino   Romsin   ja   Oliver   Mularin   kanssa.   

  
2. KV-opiskelijoiden   edunvalvonta   

Keskusteltiin   keinoista,   joilla   Athene   voi   ajaa   EIT-tutkintoa   opiskelevien   edunvalvontaa   
erinäisissä   ongelmatilanteissa.   

  
  

Sini   Hölsä   saapui   14:59.   
Antti   Kari-Koskinen   saapui   15:00.   
Oliver   Mulari   poistui   15:01.   

  
Siirryttiin   kohtaan   10   

  
3. Muut   asiat   

-   
  

13.   Yrityssuhteet     
1. Tulevat   yritystapaamiset   

Anna   on   tavannut   yritysten   edustajia   ja   solminut   sopimuksia.     
  

2. Excupodcast   
Ensimmäinen   jakso   julkaistiin   keskiviikkona   ja   uusia   jaksoja   tulee   2   viikon   välein.   Yritykset   ovat   
olleet   innoissaan   ideasta.   

  
Harkitaan   excupodcastia   varten   Spotify-tilauksen   hankkimista.   

  
3. KPMG   etälounas   

Tulossa   helmikuussa.   
  

4. YSV-yhteisöneuvos   yhteistyö   
Kannustetaan   toimareita   mahdollisuuteen   tehdä   yhteistyötä   yritysten   kanssa   tapahtumia   
järjestäessä.   

  



5. Muut   asiat   
-   

  
14.   Opintoasiat     

1.   Opintosektorin   ajankohtaiset   asiat   
Marianna   on   kokoustanut   SCI:n   opetuksen   johtoryhmän   ja   Infon   koulutusneuvoston   kanssa.   
Sekä   AYY:n   opintoneuvosto   että   SCI:n   opintovastaavat   ovat   järjestäytyneet.   

  
2.   Valmistujaiskahvien   etätoteutus   

Marianna   sai   Susanna   Reunaselta   listan   vuodenvaihteessa   valmistuneista.   Toteutuksen   
tarkkoja   yksityiskohtia   tarkennetaan   vielä.   

  
3.   Kiltalaisten   tukeminen   matikan   kurssien   suorittamisessa   

 Kiltalaiset   ovat   ilmaisseet   tarvitsevansa   lisää   tukea   matikan   kursseilla.   Marianna   on   vienyt   
tietoa   eteenpäin   ja   asiasta   keskustellaan   korkeakoulutasolla.   

  
4.   Muut   asiat   

-   
  

15.   Phuksiasiat   
1. HV-valmennus   part   2   

Tapahtuu   viikon   5   alussa.     
  

2. FTMK   vaihto   
Tapahtuu   tänä   viikonloppuna.   

  
3. Muut   asiat   

Elina   pyytää   tämän   kohdan   nimenmuutosta   jatkossa   muotoon   Phuksi-   ja   ISO-asiat.   
  

ISOille   järkättyä   kivaa   ja   KV-ISOkivaa   järjestetään   19.2.   AYY:lle   tehty   tilavaraus   perutaan.   
  

WappuPressa   pohti   ISOjen   kanssa,   mitä   kivaa   fukseille   voisi   järkätä.   Yksi   ideoitu   
tapahtumakonsepteista   oli   kertoa   Otaniemen/Aallon   kerhoista   rastisuunnistuksen   muodossa.   

  
Jaakko   Vintturi   on   keskustellut   fuksien   kanssa   tapahtumatoiveista   ja   miettii,   voisiko   fukseille   
järjestää   ryhmäytymistä   edistävän   tapahtuman   killanvaihdon   tyylisesti.   

  
  

16.   Muu   toiminta     
1. Sakkojen   päivitys   

Määrätään   Aarnelle   1   sakko   keulimisesta.   
  

2. Pöytäkirjojen   tarkistukset   
Rullaavat.   

  
  



17.   Muut   esille   tulevat   asiat   

 -   

  
   18.   Seuraava   kokous     

Seuraava   kokous   5.2.   klo   14.15.     
  

19.   Kokouksen   päättäminen     
Kokous   päätettiin   ajassa   16.45.   

  
  
  

Pöytäkirjantarkastajat     

________________________________________   ________________________________________   
Mea   Pousar      Valtteri   Luodemäki   

Puheenjohtaja   ja   sihteeri:     

________________________________________    ________________________________________   
Aarne   Talvela    Alli   Kolho   

  
  


